
Stričak: Ove nedjelje dajmo povjerenje onima koji znaju i mogu i koji su 

to pokazali, a to je lista HDZ-a, na čelu s premijerom Plenkovićem

5.6.2024.

Izbori članova za Europski parlament bili su tema konferencije za novinare Županijske 

organizacije HDZ-a Varaždinske županije održane u srijedu u Varaždinu, a predsjednik ŽO

HDZ-a Anđelko Stričak podsjetio je da je ova 2024. super izborna godina.

- Jedni su izbori iza nas, drugi pred nama, treći nas očekuju krajem godine. Nakon 

parlamentarnih izbora, HDZ je poveo s 1:0, pobjeda na izborima za EU parlament bit će 

povećanje vodstva na 2:0, a pobjedom na predsjedničkim izborima ćemo, sportskim 

rječnikom rečeno, „zakucati” - poručio je Stričak.

Istaknuo je da je, kada je riječ o Varaždinskoj županiji, na nedavno održanim 

parlamentarnim izborima svaki treći glas povjeren HDZ-u, odnosno da građani prepoznaju 

i vrednuju naš trud i rad.

- Pred nama su EU izbori, a nositelj liste HDZ-a je predsjednik stranke Andrej Plenković 

zahvaljujući kojem se i događa taj veliki investicijski ciklus. Dakle, nikad više investicija, 



nikad veća zaposlenost, a manja nezaposlenost, nikad veći rast plaća i mirovina u 

mandatu, a sve zbog tog truda i rada, prvenstveno premijera Plenkovića – rekao je Stričak.

Naglasio je da je na listi HDZ-a za EU izbore 12 istaknutih članova stranke, od kojih je 

šestero izabrano u Hrvatski sabor, četiri su aktualna i četiri bivša eurozastupnika te tri 

bivša ministra.

- Usuđujem se reći i u to sam uvjeren da je naša lista najkvalitetnija – kazao je Stričak.

Dodao je kako je zahvaljujući članstvu u Europskoj uniji u Hrvatskoj, pa tako i u 

Varaždinskoj županiji, proveden cijeli niz investicija.

- To su, primjerice, izgradnja Pelješkog mosta kojim smo spojili sjever i jug naše domovine,

izgradili smo LNG terminal i time osigurali energetsku neovisnost Republike Hrvatske, 

nabavili smo Rafale i učinili Hrvatsku daleko sigurnijom. Kada govorimo o Varaždinskoj 

županiji, da nije bilo sredstava EU fondova sigurno ne bismo izgradili Nacionalni 

rehabilitacijski centar u Specijalnoj bolnici Varaždinske Toplice, zatim Objedinjeni hitni 

bolnički prijem, dnevnu bolnicu i jednodnevnu kirurgiju u Općoj bolnici Varaždin, ne bismo 

krenuli u izgradnju Centralnog operacijskog bloka, najvećeg EU projekta na području 

županije, potom izgradili Regionalni centar kompetentnosti za inovativne zdravstvene 

tehnologije pri Medicinskoj školi Varaždin, a u provedbi je i projekt uspostave Regionalnog 

centra kompetentnosti u poljoprivredi "Arboretum Opeka", unutarnje uređenje Minerve i 

rekonstrukcija bazena, dogradnja Osnovne škole Ivanec te još cijeli niz investicija– 

naglasio je Stričak.

- Bitno je, stoga, da i ove nedjelje damo povjerenje onima koji znaju i mogu i koji su to 

dosad pokazali, a to je lista HDZ-a, na čelu s premijerom Plenkovićem – poručio je 

Anđelko Stričak.

O važnosti izbora za EU parlament govorio je i ministar pravosuđa, uprave i digitalne 

transformacije Damir Habijan, predsjednik varaždinske Gradske organizacije HDZ-a.

- Ovo je četvrti put da hrvatske građanke i građani sudjeluju na izborima za Europski 

parlament, a ti su izbori itekako bitni iz više razloga. Ako pogledamo zakonske prijedloge 

koji dolaze ovdje u Hrvatski parlament, u Hrvatski sabor, koji prolaze sve naše službe u 



ministarstvu, veliki dio njih se odnosi na usklađivanje upravo s pravnom stečevinom, 

odnosno s uredbama i direktivama koji se usvajaju u konačnici u Europskom parlamentu, 

zajedno u suradnji s Europskim vijećem. Prema tome, naš glas, naši zastupnici, naši 

predstavnici u Europskom parlamentu su itekako bitni, njihov glas, u trenutku kada se o 

tim zakonima odlučuje u Europskom parlamentu, dakle na višoj razini, prije nego budu 

usvojeni i dođu ovdje u Hrvatsku i gdje imamo obvezu onda ih implementirati, da se na njih

može utjecati – rekao je Habijan.

Spomenuo je i situacije koje možda javnosti nisu toliko poznate, da su pojedini hrvatski 

zastupnici u Europskom parlamentu, zastupnici koji pripadaju drugim političkim opcijama, 

ne HDZ-u, već mahom SDP-u, glasali za to da Hrvatska izgubi pravo veta.

- Za Hrvatsku koja je relativno mala članica unutar Europske unije, gubitak instrumenta, 

instituta veta, imao bi nesagledive posljedice. Prema tome bitno je da građani znaju koje 

su to interese zastupale druge političke opcije u Europskom parlamentu – kazao je 

ministar Habijan.

Govorio je i o aktivnostima, odnosno inicijativama dosadašnjih HDZ-ovih 

europarlamentaraca zahvaljujući kojima je mnogo toga ostvareno.

- Ako pogledamo sredstva koja smo povukli iz Europske unije, govorimo o 14,5 milijardi 

eura viška, odnosno plusa od onoga što smo uplatili. Zbog svega rečenog, zbog tog plusa 

od 14,5 milijardi, ovi izbori jesu bitni i idu pod sloganom Hrvatske demokratske zajednice 

„Hrvatska snažna i važna“ - rekao je Habijan.

Predsjednik HDZ-a Krapinsko-zagorske županije, saborski zastupnik i gradonačelnik 

Krapine, Zoran Gregurović, istaknuo je da ne postoje grad ili općina, županija ili ozbiljnija 

sredina u kojoj nisu realizirani projekti sredstvima iz EU fondova.

- Sigurno je da svi koji obnašaju vlast na lokalnoj razini, neovisno o političkoj opciji, svjesni 

koliko su naši proračuni mali i za mnoge od tih investicija ne bi bilo dovoljno sredstava da 

ih sami pokrenemo. Koliko je samo vrtića sagrađeno, koliko je uloženo u infrastrukturu i 

razne druge projekte, koliko je novih dogradnja škola. Smatram da su sve to projekti koji 

puno znače za cijelu lokalnu zajednicu, za sve one koji ovdje žive. Možda se ponekad to 

uzima zdravo za gotovo i nekima se možda čini normalnim da su ta sredstva došla, 



međutim svi koji su se oko toga trudili znaju da je prvenstveno trebalo puno truda i 

zalaganja da se ta sredstva ispregovaranju i da Hrvatska danas dobiva najviše sredstava 

po glavi stanovnika od svih zemalja u Europskoj uniji – rekao je Gregurović naglasivši da 

je to iznimno bitno.

Dodao je da su građani na prošlim izborima pokazali da su prepoznali one koji se bave 

ozbiljnom politikom, koji rade projekte za dobrobit svih građana, za razliku od „blefera” koji 

su pokušavali kroz razne igre nametnuti određeni način razmišljanja.

- Građani su to prepoznali i nadam se da će to prepoznati i na izborima koji su pred nama 

jer kad se usporede liste HDZ-a i druge liste, ne podcjenjujući nikoga, vidi se da su na 

našoj listi redom sve renomirani kandidati koji imaju ime i prezime, karijeru i brojna 

ostvarenja iza sebe – zaključio je Gregurović.

Novinarima se obratio i predsjednik HDZ-a Međimurske županije, saborski zastupnik i 

gradonačelnik Preloga, Ljubomir Kolarek,

– Kada pogledamo sve liste koje se nude na ovim izborima, vidimo listu HDZ-a na kojoj su 

pouzdani ljudi koji znaju što rade, koji su povezani s Vladom, s resornim ministrima i 

gledaju i rade na dobrobit svake županije, svakoga grada, svake općine u Republici 

Hrvatskoj. S druge strane imamo liste na kojima su većinom populisti, šarlatani ili oni drugi 

koji se bave ideologijom. To nije dobro i mislim da lista Hrvatske demokratske zajednice 

zna što hoće jer Hrvatska je mala zemlja, ali iznimno cijenjena, poštivana i respektivna u 

europskim okvirima, u Europskoj uniji, a sve to zahvaljujući predsjedniku Andreju 

Plenkoviću – kazao je Kolarek.














